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1. Velkomst ved 
formanden 
 

Formanden bød velkommen til de nye elever – særligt til 
den nye elev fra 1.g. 
Der er en plads ledig i bestyrelsen, som HK arbejder på at 
besætte. 

2. Referat fra sidste møde 
Det indstilles, at referatet 
godkendes 

Godkendt 

3. Økonomi 
Halvårsregnskab og revideret 
budget 2023 
 
Bilag 1: Økonomioversigt 
 
Det indstilles, at 
halvårsregnskabet tages til 
efterretning, og at det 
reviderede budget 
godkendes. 

Økonomichefen gennemgik budgetopfølgningen for 1. 
halvår. 
 
Der er forskellige afvigelser på de enkelte poster. Samlet 
viser budgetopfølgningen et resultat på 147.000 kroner 
mindre end forventet. 
 
Det reviderede budget: Der er ændring på 
indtægtssiden, bl.a. har SOSU haft nedgang, men 
omvendt har der været markant tilgang til HHX.  
På udgiftssiden er der især merudgifter på løn. 
Samlet forventes et resultat på 115.000 kroner.  
 
Desuden gennemgik økonomichefen forventningerne til 
finansloven. Generelt får erhvervsskolerne tilført ekstra 
midler til næste år og de kommende år. 
 
Likviditeten er pt omtrent 6,2 mio. kr.  
 
Vi har p.t. en indlånsrente på 3,35 %. 
 
Bestyrelsen tog ovenstående orientering til efterretning. 

5. Skoleåret 2023/24 – 
orientering fra 

a. Direktøren 
b. Personalet 
c. Eleverne 

Orientering. 

Direktøren orienterede om; 
Tilgangen til HHX er øget markant, hvilket er en 
landstendens – vi ligger dog i den meget høje ende med 
en 70 procent fremgang på HHX set i forhold til sidste år.  
 
Tilgangen til EUX er normal, EUDGF2 og EUDGF1 er 
desværre lavere end forventet.  
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SOSU har ingen GF1 forløb i Frederikshavn i år. 
Befolkningsprognosen viser, at der er en nedgang i 
antallet af 16-årige i de kommende år.  
Erasmus akkreditering.  
En række spændende udviklingsprojekter, der støttes af - 
Region Nordjylland. 
Sportsakademiet har stor succes og har pt. 75 elever. 
 
Personale: 
Mailkulturen er forbedret.   
Arbejdsplanerne er et opmærksomhedspunkt blandt 
underviserne, og man er stadigvæk i en 
tilvænningsproces. 
 
Elevrådet: 
Der blev gjort opmærksom på, at der er flyttet elever fra 
HHX-området over til EUX-området. 
Dertil forhørte elevrådet sig om, hvor vidt det kan 
garanteres at der oprettes tysk og fransk på A-niveau. 
Man er glad for de nye stole. 

 Evt.  
Bestyrelsen er tidligere 
informeret om, at FHS er i 
tilsyn (HHX). Styrelsen for 
kvalitet og undervisning 
(STUK) har fulgt op på FHS’ 
indsats og skriver (4.9): 
Det er styrelsens samlede 
vurdering, at Frederikshavn 
Handelsskole, hhx får arbejdsro 
til at arbejde med de opstillede 
kort- og langsigtede mål, men at 
I fortsat vil være i tilsyn. 
 

Bestyrelse blev orienteret om et landstilsyn – der 
vedrørende bestyrelsesuddannelseskravet på 
erhvervsskolerne. 
 
Bestyrelsen vil forholde sig til realiteten i tilsynet og 
vende tilbage overfor bestyrelsen.  

 

 


